
项目基本资料Event Profile 

参遗公司名稍（中文） Name of Company (in Chinese) 

参遗公司名稍（英文） Name of Company (in English) 

黄责人／瞰稍Person in Charge /Title 

聊络人／瞰稍
Contact Person/Title 

聊络人郢件Contact email address 

窀括Contact Tel 傅真Fax

纲站Website

公司简介（包含背景，纯营理念，舆舍展服膀相鹏之祡榜脆嗜等，800字以内）
Company Profile (including background, business philosophy, scope of business areas related to 
the convention & exhibition industry within 800 words) 

❖ If there is not enough space to write in box, please use additional paper

如以上表格栅位不足， 講另加捕充页陳述

“ Macao Conven�on and Exhibi�on Commenda�on Awards 2023 ” 
Entry Form - MICE Quality Service Award

報名表 - 會展優質服務獎







砰遗棵準－展霓项目REQUIREMENTS FOR JUDGING—EXHIBITION 

绵醴效益（估15%)

－ 言亥服矜工作封澳阿俞展棠登展的重要性及稹拯影簪

－ 是否逢到预期的社俞效瘛及绝清效腮

－ 是否曾狸舆行祡相脯的政府樊项或荣誉腮可

Overall Impact (15%) 
- The importance and positive impact of this service on the development of Macao's convention and

exhibition industry

- Have the expected social and economic effects been achieved?

- Have ever received any industry-related government awards or honor recognition?

澳阿鲁曦展竞祡t祜鲁封是次活勤保留最终解秤槽及决定槽
MCEA reserves the final right for discretion and decision on this event 

❖ If there is not enough space to write in box, please use additional paper

如以上表格栅位不足， 講另加捕充页陳述
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